

基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第 20/21-29a 號)

有關小一入學「統一派位」事宜

敬啟者：

二〇二一年九月入學統一派位程序即將開始，敬請 貴家長注意下列各事項：

1. 如 貴子弟在申請自行分配學位中未獲取錄，家長將會收到學位分配組的郵寄信件，通知家長於二〇二一年一月三十或三十一日(星期六或日)依信中指示前往指定收發中心領取「選擇學校表格」辦理選校手續。家長若在上述日期前仍未收到選校通知書，應聯絡學位分配組。
2. 統一派位學額的 10%是不受學校網限制，家長可選擇不超過三間位於任何學校網的小學。餘下的 90%學額是受學校網限制，家長必須選擇自己住址所屬學校網的小學。
3. 家長應盡量將住址所屬校網內全部學校依自己的選擇按先後次序填在「選擇學校表格」內。
4. 統一派位電腦程序首先處理不受學校網限制的選擇，其次處理受學校網限制的選擇。
5. 本校備有「各小一學校網選校名冊」，家長可向本校校務處借閱。或於一月中旬瀏覽教育局網頁〔網頁路徑：<http://www.edb.gov.hk>〕> 教育制度及政策>小學及中學教育>學位分配>小一入學統籌辦法〕。
6. 家長如有任何問題，可向本校查詢(電話：24716461)。

此 致
高班家長

基督教宣道會錦綉幼稚園



校長： 朱逢招 啟
朱逢招

2021 年 1 月 19 日

C. & M.A. Fairview Park Kindergarten Notice (20/21-029a)

19th January 2021

On the unified allocation of primary one places

Dear K3 parents,

Please pay attention to the following items:

1. If your child is not enrolled in the application for self allocated degree, parents will receive a letter from the degree allocation section informing parents to go to the designated receiving and sending center to collect the "school selection form" and go through the school selection procedures on January 30 or 31, 2021 (Saturday or Sunday). Parents who have not received the notice before the above date should contact the degree allocation section.
2. 10% of the unified allocation places are not restricted by the school network. Parents can choose no more than three primary schools located in any school network. The remaining 90% of the school places are restricted by the school network, and parents have to choose the primary school whose address belongs to the school network.
3. Parents should try their best to fill in the "school selection form" with all the schools in their school network according to their choice.
4. The unified allocation computer program deals with the choices not restricted by the school network first, and then the choices restricted by the school network.
5. Our school has a "school selection list of primary one schools". Parents can borrow it from our school affairs office or visit the website of the Education Bureau in mid January [(<http://www.edb.gov.hk>) > Education system and policy > primary and secondary education > degree allocation > primary one admission scheme].
6. If parents have any questions, please contact our school (Tel: 2471 6461)

Thank you for your cooperation.

Yours sincerely,



Chu Fung Chiu
Chu Fung Chiu
The Principal